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Duurzaam ondernemen

zit in onze genen

Duurzaam ondernemen is bewust 

kiezen. Respect voor de natuur. 
Daarom laat de Drentsche Golf & 
Country Club haar drukwerk
verzorgen door Zalsman Groningen.

Osloweg 85, 9723 BK Groningen

T 050 313 66 22

www.zalsmangroningen.nl

“Zalsman, groen in al z’n

handel en wandel.”
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ZeijdeLinks 
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Golfvereniging De Drentsche 
i.s.m. 

Drentsche Golf & Country Club

Fore! af 
redactie

Wat een spetterend slotfeest hebben we met z’n allen 
gehad tijdens en na de Outsidercup!  
Iedereen had al wel een beetje het vermoeden dat er 
iets van vuurwerk zou zijn, maar dat het gepaard zou 
gaan met aliens in schitterende lichtgevende pakken… 
in één woord fenomenaal. En wilt u dat spektakel nog 
eens herbeleven, dat kan. Erwin de Jong heeft er met 
die eveneens lichtgevende drone prachtige opnames 
van gemaakt, die te vinden zijn op YouTube. Op de 
lustrumpagina kunt u het linkje naar de film vinden. 
Maar ook op onze verenigingswebsite vindt u het 
filmpje terug bij de uitslagen van de Outsidercup.  
 
Wat een pret zal de lustrumcommissie overigens 
hebben gehad. Maandenlang bezig zijn met al die 
leuke evenementen en het dan ook nog geheim 
moeten houden. Sommigen hadden na afloop van al 
dat moois zelfs het gevoel van een kater, zonder 
overigens ook maar één druppel alcohol te hebben 
genuttigd.   

In het midden van deze ZeijdeLinks treft u opnieuw een 
katern aan waarin u volop kunt nagenieten van deze 
laatste lustrumwedstrijd, inclusief een fotoverslag van 
alle lustrumwedstrijden. Weer fraai vormgegeven door 
Bert Blanke. 
In het tweede deel van De Drentse Geschiedenis & 
Cultuur Club wordt beschreven hoe de ideeën om een 
golfbaan aan te leggen gestalte krijgen. 
En verder een openhartig verhaal in 9 holes met Sven 
Korver, véél aandacht voor de jeugd met een dubbel 
verslag van het jeugdgolfweekend op Prise d’Eau, de 
toekomst van de golfregels, NK Footgolf in augustus 
en nog véél meer. Dat alles maakt deze ZeijdeLinks 
beslist weer de moeite waard om gelezen te worden! 

Kopij  
De volgende ZeijdeLinks zal in december 
2017 verschijnen. Uw kopij graag uiterlijk 

20 november 2017 in de mailbox 
zeijdelinks@dgcc.nl. 

De redactie vraagt er begrip voor dat 
ingezonden stukken soms iets moeten 

worden ingekort.



Wij hebben een UNIEK CONCEPT met alle
kennis, materiaal en textiel in eigen huis.

Hierdoor hebben wij snelle levertijden
en garanderen een hoge kwaliteit.

Borduren of bedrukken aan u de keus.

BEDRIJFSKLEDING
PROMOTIONELE KLEDING
GOLFKLEDING
HANDDOEKEN
GOLF-TOWELS

info@enigma.nl | 050-549 34 71
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Ten tijde van het schrijven van dit stukje is de 
schoolvakantie bijna voorbij. De zomer lijkt qua 
weer ook voorbij, voor zover die al begonnen 
was. Hopelijk volgen er nog een paar mooie 
dagen. Deze ZeijdeLinks verschijnt na de 
laatste lustrumactiviteit, de Outsidercup. Laten 
we hopen dat deze laatste activiteit (met) mooi 
(weer) afgesloten kan worden. Aan het aantal 
aanmeldingen zal het in ieder geval niet liggen. 
De lustrumcommissie onder leiding van Frits 
van der Heide heeft een uitstekende prestatie 
geleverd in het vormgeven van het lustrum. 
Alle lustrumactiviteiten waren stuk voor stuk 
zeer geslaagd. Veel dank aan Frits en zijn 
commissieleden Marjolein Stevens, Dik Boers, 
Jeanette Strating en Paul Kamstra. 

Mooi weer is ook welkom op de Tulip Golf 
Challenge van 18 tot en met 22 oktober 2017. 
De Tulip Golf Challenge wordt voor de tweede 
achtereenvolgende keer op onze golfbaan 
georganiseerd. Vorig jaar was het evenement 
een groot succes, mede dankzij de inzet van de 
vele vrijwilligers van de Drentsche. Het is een 
meerdaags internationaal toernooi voor 
talentvolle jeugdgolfers. Het verwachte 
deelnemersveld bestaat uit ruim 80 deelnemers 
uit verschillende landen en handicaps die 
variëren van -5,0 tot +3,4. Mocht u ook als 
vrijwilliger aanwezig willen zijn, meld u zich dan 
zo spoedig mogelijk aan. 

Het bestuur is zeer verheugd dat de 
redactiecommissie (verantwoordelijk voor de 
ZeijdeLinks) en de websitecommissie 
(verantwoordelijk voor de website) hun 
activiteiten gebundeld hebben. De nieuwe 

naam van deze samengevoegde commissies 
luidt de mediacommissie. De samenwerking in 
die nieuwe commissie verloopt zeer goed. 
Onlangs bent u door de mediacommissie per 
mail geïnformeerd, dat de ZeijdeLinks tot een 
aantal jaren terug ook is te raadplegen op de 
website. Voor de oudere uitgaven zult u een 
bezoek aan het clubhuis moeten brengen. 

Ter bevordering van de onderlinge 
samenwerking wordt er jaarlijks een 
golfwedstrijd georganiseerd door een 
afvaardiging van het bestuur van de in de 
provincies Groningen, Drenthe en Friesland 
gevestigde golfbanen. Dit jaar is de Drentsche 
aan de beurt om die wedstrijd, genaamd 
Regentencup, te organiseren. De wedstrijd 
vindt plaats op maandag 4 september 2017. 
Het voltallige bestuur en oud-voorzitter Henk 
van Halteren zullen acte de présence geven. 
We gaan proberen een positieve indruk achter 
te laten van onze golfbaan bij de andere 
besturen en we gaan na welke nieuwe 
samenwerkingsmogelijkheden er zijn om het 
plezier van onze leden in de golfsport verder te 
vergroten.

Van de voorzitter  
Jeroen Reiziger
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Aansluitend op de Algemene 
Ledenvergadering van 18 april 2017 werd een 
presentatie verzorgd over de 
(ontstaans-)geschiedenis van de golfbaan, de 
vereniging en de omgeving. In de vorige 
ZeijdeLinks begonnen we met een reeks 
samenvattingen van die presentatie. Hier volgt 
deel twee. 

Van Ellert en Brammert en J.T. Cremer en zijn 
losbol van een schoonzoon maken we een 
sprong naar 1968: de Boswet wordt van kracht. 
Assen kiest in zijn structuurplan voor Zeijerveen 
om 240 hectare bos aan te planten en koopt 
grond van onder andere de nazaten van 
Cremer aan. Enkele andere grondbezitters, een 
paar kleinere boeren, liggen vooralsnog dwars 
en weigeren hun grond te verkopen. Dan komt 
voor het eerst golf in beeld, onder de 
projectnaam Bos&Golf. De golfsport wordt 
populairder en kan misschien tot betere 
exploitatie van het gebied leiden. Binnen de 
Gemeente is Joop Leene, directeur afdeling 
Bossen en Plantsoenen, groot voorvechter voor 
de golfbaan en binnen de Gemeente de 
drijvende kracht (hoewel zelf geen golfer); hij 
blijft ook na zijn pensionering actief betrokken.  
Vroeg in jaren ’80 is er – tegen de tijdgeest in – 
bij de Provincie Drenthe een positieve 
benadering tot de golfsport. Gedeputeerde 
Dineke van As (Natuur en Recreatie) promoot 
binnen het College golf op grond van 
toeristische aantrekkingskracht en 
demografische ontwikkeling. Desondanks 
blijven in de jaren ’80 de plannen op laag pitje. 
Milieuactivisten reageren negatief: zij vinden 
een golfbaan belastend voor het milieu en dan 
ook nog voor een elitair groepje rijke lieden. 
Maar geleidelijk zie zij dat ontwikkeling van 

golfbanen ook juist tot behoud van natuur kan 
leiden. Een goed voorbeeld hiervan is 
Lauswolt. 

Eind jaren ’80 stranden enkele initiatieven voor 
de aanleg van een golfbaan: zowel van de 
familie de Boer (van de supermarktketen), en 
van een groepje particulieren, waaronder ons 

huidige lid Jaap Jedema. De laatsten willen 
een baan in de buurt van de toenmalige 
hockeyvelden van HVA. De Gemeente is echter 
al te veel gefixeerd op ontwikkeling van het 
Zeijerveld en denkt bovendien veel grootser en 
luxer. Burggolf/ Burg Leisure maakt in 1990 een 
plan voor een golfbaan in combinatie met 
woningen en een lodge. Golfarchitect Jol krijgt 
de opdracht voor een MER (milieu-effect-
rapportage), de eerste stap voor wijziging van 
het bestemmingsplan, dat echter alleen de 
bouw van een clubhuis toelaat. Het eerste 
baanontwerp is meer naar het zuiden en 
dichter bij de A28. De baan zal deels op grond 
van de gemeente Vries komen, maar daar wil 
men absoluut geen bebouwing. Ook dit 
initiatief loopt spaak: het is te ingewikkeld om 
met alle randvoorwaarden tot rendabele 
exploitatie te kunnen komen. De partners gaan 
‘elegant’ uit elkaar. De bebossing gaat, ten 
koste van de aardappelakkers, wel door. Mocht 
er toch nog een golfbaan komen, dan is de 
aanplant al ontwikkeld. 

In 1994 wordt met de laatste nog 
dwarsliggende boer, veehouder Janssens, 
overeenstemming bereikt over de verkoop van 
zijn boerderij met 60 ha grond. Hij is er niet 
minder van geworden. Vier jaar later loopt Jur 
van Dijk, directeur van Geveke Bouwbedrijf,  

De Drentsche Geschiedenis & Cultuur Club  
Provisorische Historische Kring De Drentsche
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rond met het idee voor een golfbaan. Hij 
ontmoet bij de Noord-Nederlandse in 
Glimmen baanarchitect Jol. Beiden klagen – 
natuurlijk onder het genot van een goed glas 
wijn – over de slechte kwaliteit van de greens 
aldaar. Het wordt tijd dat er iets beters komt 
dus, en dat kunnen de heren natuurlijk zelf in 
Assen, waar alle Ruimtelijke Ordenings- en 
milieuprocedures al zijn afgerond. Het Project 
ligt tijdelijk stil in verband met de ernstige 
ziekte van Jur, maar na een jaar pakt hij het 
initiatief weer op; niet meer vanuit Geveke, 
maar met drie mede-initiatiefnemers: Otto 
Wassenaar, Jan Willem van der Eijk en Henk 
Koop. Het team gaat voor eigen risico aan de 
slag en de Gemeente Assen werkt volop mee. 
Vlak voor de schop in de grond kan overlijdt 
Jur van Dijk. Samen met zijn vrouw Elwyn heeft 
hij voor zijn overlijden nog wel besloten dat de 
familie zich niet uit het project zal terugtrekken, 
waarvoor wij als leden hen nog steeds 
dankbaar mogen zijn. De herinnering aan Jur 
wordt binnen de vereniging dan ook met liefde 
levend gehouden door het jaarlijks verspelen 
van de Jur van Dijk bokaal. 

Ondertussen wordt in 1997 een initiatief gestart 
om een Arboretum aan te leggen ter 
verfraaiing van het Zeijerveld en in 2005 wordt 
het geopend. Rond die tijd ontstaat ook 
contact met de WMD 
(WaterleidingMaatschappij Drenthe), die op 
zoek is naar nieuwe 
(reserve-)waterwingebieden en ook bij het 
Zeijerveld uitkomt. De WMD promoot het 
principe van ‘functiestapeling’ in een 
waterwingebied, waterwingebied + recreatie + 
golfsport = natuurontwikkeling. 

Terug naar de golfbaan: in april 2002 start 
aannemer Pieter de With in een gebied van 
140 ha met de aanleg van 27 wedstrijdholes en 
een 9-holes par 3 baan. Aanvankelijk zit een 
eilandgreen nog niet in de plannen, maar ligt 
de green van Geel 8 op de plek waar nu de 
wintergreen ligt. Pas tijdens het graven van de 
vijver ontstaat het idee om de green op een 
eiland te maken. In de vroege jaren blijkt dit 
een traumahole voor de beginnende golfers, 
maar wel prima voor de ballenomzet van de 
winkel…
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Negen holes met…Sven Korver  
Joke van der Ven

Het is woensdag 30 augustus. Precies een 
maand geleden heeft hij de knoop doorgehakt. 
Hij stopt als golf pro. Onze Nationale 
Kampioen Matchplay 2014 Sven Korver, hangt 
de golfclubs aan de wilgen als playing Pro en 
gaat verder als teaching pro. Hij zegt het langs 
zijn neus weg onderweg naar Rood, zijn 
favoriete lus. Loopt rustig, beheerst. 
Ogenschijnlijk blijkt later. Onder de beslissing 
om de stoppen als golf pro ligt een wereld van 
frustratie, onmacht, pijn en vooralsnog de 
onmogelijkheid om zijn eigen perfectionisme 
om te zetten in klinkende resultaten. Zoals hij 
dat als geen ander deed in 2014. En dus 
Nederlands kampioen werd. Hij is erg blij dat 
hij de kans krijgt om zich de komende vijf jaar 
binnen de DG&CC te ontwikkelen als teaching 
pro, maar de vieze smaak van de beslissing 
moet nog worden weggespoeld. Niet met bier. 
Dat drinkt hij niet meer. Hij klimt nu. 
 
Negen holes lang onderweg dus met Sven 
Korver op de rode lus. 29 jaar geleden geboren 
in Johannesburg, handicap +0,3, 1,94 m. lang, 
96 kg schoon aan de haak. Hij is verloofd. 
‘Ouderwets? Nee, joh, juist leuk!’. Volgend jaar 
wil hij gaan trouwen. Zijn vriendin weet niets 
van golf, kent de golfwereld niet en houdt hem 
daardoor met beide benen op de grond. Zij 
weet wel dat hij intussen het belangrijkste 
geheim van een golf pro heeft verloren: het 
plezier in het spelletje.  
Op Rood 1 slaat hij met een ijzer 3 net iets te 
ver in de bosrand. Mopper. Slag 2 ligt op 100 
meter, slag 3 op 10 meter van de pin en met de 
vierde tik wordt de eerste birdie gemaakt. 
Moeiteloos.  
Een flauwe glimlach verschijnt. Ja, hij was echt 
stápel van het spelletje. Het was vooral zijn 
moeder die erop aandrong om te gaan golfen, 
omdat hij vanwege een kapotte enkel niet 
meer kon voetballen. Na zijn CIOS opleiding 
begon hij zich als 19-jarige een jaar lang uit te 
leven op de driving range in Roden. Hij begon 
daardoor met handicap 12, een jaar later toen 
hij naar Glimmen ging werd dat handicap 5. 
Daarna werkte hij een poosje voor Jan-Willem 

op de baan en werd vervolgens gevraagd om 
in de Golfshop te komen werken. In 2012 werd 
hij daardoor lid van de DG&CC en een jaar 
later verdiende hij in vier ochtenden werken 
voor Jan-Willem net genoeg om z’n benzine te 
kunnen betalen. 
Hij was er al die jaren zó door gegrepen dat hij 
minstens zes dagen per week en minstens zes 
uren per dag doorbracht op de baan. ‘Er waren 
ook veel dagen van 12-13 uur bij. Ik woonde er 
bijna.’ Een klein rekensommetje op de 

achterkant van een ballendoosje leert dan dat 
hij minstens 3.200 dagen heeft gelopen heeft  à 
raison van zes uur is bijna 20.000 uur golf. Sven: 
‘Daardoor weet ik dat ik een bal neer kan 
leggen waar ik wil, maar als het dan niet lukt….’ 
‘Ok, wat dan?’ ‘Ja’, Sven grinnikt bijna 
verontschuldigend, ‘dan word ik bóós! En ja, 
dan smijt ik met mijn stokken, ik breek ze of 
knak ze… Vreselijk hé. Ik heb er ook best 
golfvrienden mee verloren, maar die woede 
komt gewoon báts naar buiten.’ Het blijft even 
stil. Op Rood 2 maakt hij zijn tweede birdie.   
In 2014 bij de NK Strokeplay 
Kampioenschappen speelde hij de eerste 
dagen echt bagger: 85 en 86 slagen waar je 72 
moet kunnen halen. In tranen belde hij de 
tweede avond zijn ouders. ’t Is niks!’  
Die gaven hem alleen maar mee: ‘Joh, waar 
gaat het om? Geniet ervan en laat het resultaat 
voor wat het is!’ Het gaf hem zóveel rust! Voor 
het eerst voelde hij dat alle druk wegviel en
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speelde de sterren van de hemel. Toen een 
paar maanden later de Nederlandse 
Kampioenschappen Matchplay werden 
gespeeld won hij dan ook met glans! 
Nederlands kampioen! Vrij snel daarna kreeg 
hij een driejarig sponsorcontract aangeboden 
van Effektief Groep, en werd in 2016 pro, nadat 
hij zelf een jaar lang tijd nodig had om alles te 
plannen en mentaal ook goed voor te 
bereiden. 
‘En eigenlijk is vanaf dat moment bij mij de 
druk weer ontstaan om te presteren. Want ja, ik 
werd nu wel gesponsord. En vond dat ik dat 
waar moest maken. Die druk kwam overigens 

absoluut niet vanuit de Effektief Groep, 
integendeel, die legde ik mezelf op. En 
natuurlijk heb ik ook allerlei psychologen en 
mental coaches gehad, maar alles bij elkaar 
kost het gewoon allemaal ook heel veel geld. Ik 
ben om die reden tot twee jaar geleden bij 
mijn ouders blijven wonen, zodat ik alleen maar 
benzinekosten had.’  

Begeleiding NGF 
Over de begeleiding van de pro’s door de NGF 
kan hij als voormalig CIOS-student kort zijn: 
‘Onze visies van sport beleven komen niet echt 
overeen.’ De acht wedstrijden in de Pro Golf 
Tour hebben niet het beste in hem 
bovengehaald. ‘Ik heb maar twee keer de cut 
gehaald… en lang niet mijn beste golf 
gespeeld.’ 
Na lang aarzelen en intensief overleg met de 
Effektief Groep bleek dat er nog iets 
belangrijker was in zijn leven dan golf: 
persoonlijk geluk. Met Marloes. En juist daarom 

heeft hij de knoop doorgehakt om hemzelf mét 
zijn vriendin de ruimte te geven die ze nodig 
hebben en willen. Op hole 8 gaat de eerste 
afslag heel ver rechts het water in. De tweede 
belandt links in de bosrand. Diep verstopt, 
maar hij weet hem wel te vinden. Svens kaken 
knarsen. ‘Als je zoveel ballen verliest als ik 
móet je ze wel terugvinden…’ Hole 9 wordt 
weer afgesloten met een birdie. ‘Nie sleg, 
Sven!’ Op het terras vertelt hij hoeveel moeite 
het hem heeft gekost om op hole 8 beheerst te 
blijven. ‘Een paar maanden geleden was me 
dat nog niet gelukt.’ 

Plezier 
‘Misschien vind je het raar, maar op dit moment 
kan ik enorm veel plezier beleven als een 
mevrouw aan wie ik les geef helemaal uit haar 
dak gaat omdat ze 85 meter over de bunker 
heeft geslagen. Geweldig! Ook het lesgeven 
vind ik erg leuk. Ik weet hoe moeilijk ikzelf was 
en heb daardoor alle begrip en alle geduld van 
de wereld om een beginnende golfer of 
jongeren de fijne kneepjes van het spel bij te 
brengen.’ ‘De laatste keer dat ik zelf plezier 
beleefde aan een goeie slag?’ ‘Pfoe, da’s lang 
geleden…. Nog wel toen ik in Zuid-Afrika 380 
meter met een driver sloeg. Wind mee, 
aflopend terrein, wow!! maar toch… Nu ga ik 
beginnen met de C-opleiding van de PGA 
Holland, daarmee kun je o.a. clinics geven en 
daarna wil ik de B-opleiding gaan doen als 
teaching pro. Eventueel met de aansluitende 
A-opleiding, daarmee kun je head 
professionals worden.’ 
Hij vertelt het, nog steeds stevig 
getourmenteerd en ik blijf in lichte 
verwondering achter. ‘Hoe brengen we jou het 
plezier in het spel terug Sven? Als teaching pro 
was je steengoed deze winter, weet ik uit 
ervaring.’  
Sven tuurt in de verte. Hij klimt nu met een 
maat, langs een muur. Dikke pret, kinderlijk 
plezier, lekker fysiek, voorlopig doet hij het 
daar even mee. En misschien, misschien komt 
het zómaar een keer terug. Het plezier in het 
spelletje en wordt hij de mooiste pro die 
Nederland kent.  
Vooralsnog mogen wij genieten van zijn kennis 
en enthousiasme om de DG&CC-leden tot 
grotere hoogten te brengen als de nu al zeer 
gewaardeerde teaching pro Sven!
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AIRSHOT 44 
B. Sjus

Een week lang kon ik proberen mijn spelniveau 
een eind op te krikken op een baan die 
volgens de schreeuwerige letters; 
‘UITDAGING, NATUURLIJKE GREENS, 
OORSPRONKELIJKE FLORA EN EXOTISCHE 
FAUNA’ beloofde. 
De tekst stond voor uit een de hand gelopen 
flora en omvangrijke fauna die bezit had 
genomen van fairways, greens en de 
belendende omgeving.  
Maar dat wist ik toen nog niet. 
‘Waarom hebben jullie een vos in het logo van 
jullie club?’ De vraag had mij al bij bezoek aan 
de site van het golfresort op de lippen 
gebrand. De vos had een zodanig prominente 
plaats als onderdeel van het logo dat mijn 
beroepsmatige interesse gewekt was en ook 
omdat het mij wel een goed idee voor onze 
vereniging leek. 
Voor deze baan had ik de moeite genomen 
een paar landsgrenzen over te gaan. Al bij 
aankomst op, wat met het weidse begrip resort 
werd aangeduid, vermoedde ik dat het bij die 
grenzen niet zou blijven. 
Mijn vraag had ik gesteld aan een man die 
nauwelijks afstak tegen het interieur van het 
clubhuis. 
Roestbruin, verveloos, verschoten, rafelig, 
slecht onderhouden en gedateerd. 
Ik heb het over man en clubhuis. 
De man schikte zijn wijde ribbroek waar een 
aanzienlijk aantal ribben aan ontbraken, streek 
zich door zijn wijd en zijd staande haar en ging 
tegenover me zitten. 
‘Voor een heldere doe ik je de hele zaak uit de 
doeken’ zei hij met fluisterende stem waar een 
fluitje in doorklonk. Even daarop werd me de 
oorzaak duidelijk. De tand des tijds had hem er 
van enkele beroofd. ‘En doe er ook maar een 
‘Hamstertje’ bij’ voegde hij er aan toe. 
‘Dat zijn vleeskroketten. Ze komen van het café 
hier en smaken, als je ze goed klaarmaakt, 
helemaal niet gek.’ beoordeelde hij mijn 
glazige blik. Ik was nu toch wel nieuwsgierig 
naar zijn verhaal. 
’Het zit zo’ begon hij net toen ik dacht me nog 
door enige details van de plaatselijke keuken 

heen te moeten worstelen. 
‘We waren al jaren bezig om een mascotte/
logodier voor de vereniging te kiezen. De 
kazerne hier heeft een geit, dus wij moesten 
ook zo nodig.  
De voorzitter is nogal op beesten en erg op het 
milieu. Alles scheiden en zo. Gaf met zijn vrouw 
zelf het goede voorbeeld. Was de eerste die 
ging scheiden. Werd door de leden zeer 
gewaardeerd. 
Een tijd terug dachten we aan hamsters maar 
die zijn ontsnapt en nu sterft het hier van die 
beesten. Vandaar die kroketten. We kunnen er 
niet tegen eten.’ 
De verkeerde keus voor deze golfbestemming 
werd mij pijnlijk duidelijk. 
‘Het volgende beest was een heuse gorilla.’ 
ging hij verder. ‘De volière werd een beetje
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verstevigd.’ was hij mijn vraag voor. 
Door zijn heldere adem nam ik de, volgens 
fatsoen standaarden, maximale afstand. 
‘Door een van de leden ingebracht. Als klein 
aapje geadopteerd. Maar ja, ze worden groter 
en dan zit je ermee. Had het lid al twee 
Maltezer Leeuwtjes gekost.  
Kon de vergadering overtuigen met de slogan; 
WEES EEN AAP, GEEF DE BAL EEN JAAP! 
Waardeloos, als je ‘t mij vraagt.’ 
‘Het was een mannetjesgorilla en dat werd een 
puntje. De vrouwelijke leden moesten er in de 
bronstijd altijd met een wijde boog omheen. 
Behalve één vrouwelijk lid die kwaliteiten aan 
het beest zag waar de gemiddelde vrouw aan 
voorbij gaat. Konden we gelukkig slijten aan 
een kindercircus.’ 
‘Daarna werden we door de eigenaar van de 
plaatselijke dierenwinkel verrast met een 
komodovaraan. Kon ‘m aan de straatstenen 
niet kwijt, als je ‘t mij vraagt. Het ingebrachte 
argument was dat we zo ook mooi van de 
hamsters af konden komen. Ik was er tegen 
maar in deze club lopen een behoorlijk stel 
halve zolen rond.’ smiespelde hij bedacht op 

toehoorders. 
Dat was zo langzamerhand ook mijn 
inschatting. ‘Maar op ‘n dag was ‘ie weg. In 
dezelfde tijd als een senior-lid, merkwaardig 
genoeg. Beide hebben we nooit 
teruggevonden. Ze zullen hier nog wel ergens 
rondlopen.’ 
‘Tijdens de laatste vergadering werden allerlei 
andere dieren voorgesteld. De man die een 
vos had geopperd leek het te winnen en ging 
met die gedachte naar huis. Maar het werden 
uiteindelijk zangvogels. 
Tijd voor een misverstand. 
De avond daarop kwam de man zijn vos 
brengen, onkundig van het feit dat er al 
zangvogels in het nachthok op hun stokjes 
zaten te slapen. 
U begrijpt, dat werd nogal een toestand. De 
vos heeft ze allemaal opgevreten. 
Door natuurlijke selectie hebben we nu dus 
een vos in ons logo.’ sloot hij z’n betoog af. 
Ik had duidelijk mijn grenzen bereikt en 
verlangde naar huis en m’n homecourse. 
Dan maar geen beest in het beeldmerk, dacht 
ik.
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Naast de Jur van Dijk bokaal is er nu ook de 
Corrie Mastenbroek bokaal. Een bijzonder 
initiatief van de organisatie van de 
damesochtend die dit jaar de Midzomer bokaal 
heeft omgedoopt tot Corrie Mastenbroek 
bokaal. Een eerbetoon aan Corrie, die vanaf 
het eerste uur zeer actief was binnen onze 
vereniging. Ze overleed vorig jaar september 
onverwacht tijdens een vakantie in Canada.  Zij 
is de bedenker van deze wedstrijd, die sinds 
2010 elk jaar in juli wordt gehouden.  
De eerste Corrie Mastenbroek bokaal werd 

gewonnen door 
Hanneke Kok.Maar 
liefst 34 dames 
hadden zich 
ingeschreven, een 
opvallend positieve 
trend overigens bij de 
damesochtend.  Op 
de bokaal staan alle 
winnaars tot nu toe 
vermeld.

Toon Blokland (1941) heeft een technische 
HBO-opleiding gevolgd en heeft bij een 
energiebedrijf gewerkt in Utrecht. 
 
‘Eind negentiger jaren ben ik naar Borger 
verhuisd en in 2001 kon ik gebruik maken van 
de toen nog bestaande VUT-regeling. Eind 
tachtiger jaren ben ik, na een burn-out, 
begonnen met schilderen. Hoewel ik ca. een 
jaar meedeed met de schilderavond met ca. 10 
man bij kunstschilder Hans Leijerzapf in 
IJsselstein, ben ik autodidact. Aan dat laatste 
hecht ik zeer, omdat ik denk op die manier tot 
een meer persoonlijke expressie te komen. 

Aanvankelijk schilderde ik Franse dorpjes en 
landschappen maar gaandeweg ontstond ook 
een meer abstracte manier van werken, die 
uiteindelijk de overhand heeft gekregen.  
Ik schilder niet vanuit een voorop bedacht plan, 
maar werk op een meer intuïtieve manier, 
waarbij structuur, vlakverdeling, kleur en balans 
van de afbeelding belangrijk zijn. Een gedicht 
van Bert Schierbeek geeft deze manier van 
werken goed weer: “Er wordt ergens een 
streep getrokken, die om zichzelf gaat 
kronkelen en een onvermoed beeld maakt.” 
Daarnaast spreekt mij de volgende zinsnede 

van George Steiner aan: “We zijn steeds 
minder in staat om ons eigen zijn te ‘horen’, 
terwijl dat ‘horen’ misschien wel de 
voornaamste voorwaarde voor Creativiteit is.” 

Ik vind het moeilijk om mijn werk bij een 
bepaalde stroming in te delen, hoewel de 
laatste tijd het minimalisme wel dichtbij komt. 
Verder heb ik niet zo'n behoefte om titels aan 
mijn werk te geven. Ik vind het belangrijker, dat 
de beschouwer geraakt of geprikkeld wordt om 
zelf te ‘fantaseren’. Ik ben lid van Galerie Boven 
sinds 1990, zie www.galerieboven.nl en lid van 
Kunstkollektief Borger- Odoorn, zie 
www.kunstkollektiefborger-odoorn.nl. 
Op beide websites is ook ander werk van mij te 
zien.’ 
Exposities: De Metro Borger, ABN-AMRO 
Nieuwegein, Oude Remise, Refajaziekenhuis, 
div. Expo's Galerie Boven, Prinsenhoek, 
Lilienthal, Galerie Pomona, div. Particulieren, 
Kerkje Tinallinge, Kunst aan de Vaart, Ten Kate 
Terapelkanaal, Peperhof Texel, Zomersalon 
2017  Forma Actua.

De Corrie Mastenbroekbokaal 

Damesochtendcommissie
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Outsidercup 2017:

Slotwedstrijd
Lustrumseizoen

Het zou spectaculair worden,

zo beloofde de Lustrumcommissie ons vooraf. 

Nou, het wèrd spectaculair! 

Met maar liefst 175 deelnemers op de kop af en met

een slotakkoord om nooit te vergeten! 

Heuse aliens in flitsend fluorescerende pakken voerden een magistrale 
show op, ondersteund door hol klinkende hallucinerende klanken. En een 
eveneens fluorescerende flitsende drone bracht de aliens-aliassen Sven en 
Martin die een professioneel partijtje synchroon golfen weggaven, prachtig 
in beeld.* En dan hebben we het nog niet eens gehad over het spetterende 
vuurwerk dat niet alleen het terras in lichterlaaie zette, maar ook alle toe-
schouwers die hartstochtelijk mee zwaaiden met fluorescerende stokjes.
Kortom: dit was een feest om nooit te vergeten! 
Voorafgaand aan de show brachten de Boem Boem Boys uit Oldekerk ons 
al helemaal in stemming met ritmische boem-boem-oerklanken. Wat een 
dynamiek! En wat te denken van de meer dan voortreffelijke catering: drie 
verschillende warme buffetten, voldoende broodjes, hapjes en zelfs brood-
jes hamburger om de eerste honger te stillen, heerlijke catering in de baan 
zelf, eigenlijk was het, zo op de terugweg in de auto naar huis bijna om stil 
van te worden. Zó een mooi feest... 
Bloemen waren er natuurlijk voor de hele commissie naast Frits: Dik Boers, 
Marjolein Stevens, Jeanette Strating en Paul Kamstra die intussen vrienden 
voor het leven zijn geworden.
Voorzitter Jeroen Reiziger die zijn maidenspeech nu hield in plaats van de 
door gladheid verijdelde Nieuwjaarsreceptie in januari lichtte toe dat er van-
uit het bestuur naar gestreefd wordt om nóg meer leden actief te betrekken. 
Daarom voor iedereen die er deze keer niet bij was: jammer! Zorg dat je er 
de volgende keer bij bent!
Winnaars van de Outsidercup met 11 + punten waren: 
Reinder en Ria Woldring, Ali en Wouter Huizinga.

* Filmpje van de aliens: https://youtu.be/EFeMTh0Gpbg.

Joke van der Ven
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Op de Par 3 nog een gekke 
‘aankleed’wedstrijd gedaan

Jeugd       weekend
16 deelnemers                     14/15 juli

Omdat alle leden al een prachtig 
verslag hebben gekregen van het 
Jeugdweekend van 14 en 15 juli 
via de Lustrumcommissie, willen 
we hier graag een fotoverslag 
laten zien van dit spectaculaire 
weekend!. 

Het was, ondanks de regen, een 
heel erg leuk, gezellig en ge-

slaagd weekend. Iedereen 
ging moe maar voldaan 
weer naar huis....
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16 deelnemers                     14/15 juli
Hij grinnikt er wat om als ik het tegen 

hem zeg, maar begrijpt het ook en 

lacht de lachrimpeltjes die hem, 

naast zijn helder blauwe ogen, 

zo kenmerken.

Tegelijkertijd past het hem om te 
benadrukken dat ze als lustrumcom-
missie gezamenlijk verantwoordelijk 
zijn voor het slagen van dit bijzondere 
lustrumjaar. Hoe hij de lustrumwedstrij-
den inleidt met speeches die verder 
gaan dan de oppervlakte en waarin 
hij het spelletje en de spelers met een 
glimlach in perspectief weet te plaatsen. 
‘ ’s Morgens onder de douche denk 
ik altijd na over het praatje dat ik ga 
houden, zo heb ik dat altijd al gedaan.’ 
Het is een natuurlijke taakverdeling: Dik 
Boers voor de prijsuitreiking, de dames 
Jeanette en Marjolein voor alles erom-
heen en Paul de evenementenkracht 
die er op de achtergrond voor zorgt dat 
alles op tijd is geregeld. Een topteam!
Ruim een jaar geleden werd hij door 
Henk van Halteren gevraagd om voor-

zitter te worden van de lustrumcom-
missie en meteen daarna is hij 

voortvarend van start gegaan. 
Te beginnen bij hem thuis met 

een gezamenlijke maaltijd 
en een goed glas. Na af-

loop van het gesprek 
komt hij apart nog 

even melden 
dat de 

Mr. Lustrum 
en het
torentje
van Frits

Als bruggenbouwer pur 
sang was hij 6 jaar lang 
voorzitter van de vereni-
ging bedrijventerrein stad 
Groningen Noord-Oost 
en daarvoor 8 jaar lang 
landelijk voorzitter van de 
franchiseorganisatie van 
Albert Heijn. Het hele pak-
ket leverde hem het ere-
burgerschap van de stad 
Groningen op. ‘Grappig 
was wel dat op de pagina 
in het GULDEN BOEK 
vóór mij Willem-Alexander 
en Maxima stonden, ook 
als ereburger.’
Met al die bagage op 
zak is hij de aimabele 
man gebleven. Naturel. 
En vooral ook heel trots 
op zijn 3 kinderen en 8 
kleinkinderen.

groep echt ‘vriendschap voor het leven 
heeft gesloten’.
Hoogtepunten tot nu toe zijn voor hem 
de lange eettafels op de drivingrange 
op de Vrienden- en Vriendinnendag, 
de hoogwerker bij de kraker Gronin-
gen-Drenthe en natuurlijk steeds weer 
muziek!
Als voormalig winkeleigenaar van een 
‘winkeltje’ van 2000 - 2500 m2 en zo’n 
130 medewerkers wist hij opvallende 
dingen te realiseren. Dat winkeltje had 
een torentje dat al gauw ‘het torentje 
van Frits’ werd genoemd. Hij kreeg 
een Ridderorde onder andere omdat 
hij in zijn winkel ook ruimte bood 
aan mensen met een lichamelijke of 
verstandelijke beperking ‘Dat ging 
vanzelf hoor, dat is me gewoon over-
komen. Ik had een neef die een vriend 
had, Klaas. Klaas was spastisch en 
kwam nergens aan het werk. Bij ons 
ging dat al snel vanzelf. Als hij at en 
de kruimels vlogen in de rondte of 
de koffie schudde uit zijn beker dan 
veegden de anderen de tafels gewoon 
schoon. Klaas is meer dan 25 jaar 
lang gebleven en niemand zag zijn 
beperking nog.’ Ook Erik, zoon van 
een buurman, met een verstandelijke 
beperking is zo bij Frits aan de slag 
gegaan. ‘Erik zag er altijd uit om door 
een ringetje te halen en soms moesten 
we dan toch wel zeggen: ‘let op, 
eigenlijk is hij maar een jongetje van 
een jaar of vijf, zes. Maar diezelfde 
Erik raapte bijvoorbeeld wel de blikjes 

op die hoogopgeleide studenten, die 
ook bij ons werkten, gewoon achter 
zich lieten slingeren. Door de goede 

ervaringen zijn er nog veel meer 
van deze mensen het team komen 
versterken.

Joke van der Ven

Deze zomer werd hij het gezicht van het 3e lustrum: Frits van der Heide, alias

Mister Lustrum
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LUSTRUM 2017
8 juli

Groningen-Drenthe:

108 deelnemers

26 juni

Weekly’s:

81 deelnemers

10 juni

Vrienden- en

Vriendinnendag:

156 deelnemers

Sex

Vino, vino

Waar blijft 

de wijn?

Hoera, Hoera

Bob?
Waar is Bob?
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De toekomst van de golfregels  
Eric Afman, Regel- en Handicapcommissie

In de vorige ZeijdeLinks hebben we de 
geschiedenis van de golfregels belicht, nu is 
het de beurt aan de toekomst. Onder de titel 
‘Rules Modernization Initiative’ hebben de R&A 
en de USGA de handen ineen geslagen en 
gaan de golfregels per 2019 flink gewijzigd 
worden. De redenen voor deze (r)evolutie zijn:  
- de regels moeten gemakkelijker te begrijpen 
zijn en nageleefd worden door alle golfers;  
- ze moeten consistenter zijn, simpel en fair;  
- de principes en het karakter van golf moet 
weer van kracht worden.  

Punt 1 wordt deels bereikt door van 34 regels 
(met nog meer subregels) terug te gaan naar 
24. Het belangrijkste voor de golfer wordt de 
spelerseditie van het regelboekje. Daarnaast 
komt er een volledig regelboek, het handboek 
(voorheen de Decisions) en Procedures voor de 
commissie, een nieuwe regel app en wat al niet 
meer. 

Als Regel- en Handicapcommissie duiken we in 
de materie door een rondje volgens de 
(voorgestelde) Regels van 2019 te gaan spelen. 
Je zou zeggen dat we negen holes nauwelijks 
genoeg is om alle situaties aantreffen die in 
2019 andere gevolgen hebben dan nu en we 
soms wat dingen moeten creëren. Desondanks 
belanden we toch in allerlei interessante 
situaties. Voor een vlotte ronde spelen we 
ready golf. Dat wil zeggen dat je niet per se 
wacht tot iemand die het verst van de hole ligt 
zijn slag doet. Als het efficiënter is dat jij eerst 
je slag doet, doe dat dan vooral. Maar 

natuurlijk niet allemaal tegelijk, zorg dat 
iedereen weet wie gaat slaan. Ook wordt er van 
je verwacht dat je niet meer dan 40 seconden 
neemt om je slag te doen. Dat is trouwens al 
best ruim, wij nemen de stopwatch erbij, veel 
meer dan 10 à 15 seconden per speler hebben 
we niet nodig. Ook laten we de vlaggenstok in 
de hole, dat levert per 2019 geen straf meer 
op.  

Op hole 1 slaat Arjen Groeneveld zijn bal in de 
waterhindernis, de bal is echter wel speelbaar. 
Arjen mag nu zonder straf stokjes, los riet en 
stenen verwijderen (geldt ook voor bunkers). 
Waterhindernis is trouwens een term die je 
mag vergeten, vanaf 2019 vallen die onder een 
ander begrip: penalty areas. Dat kunnen ook 
andere gebieden zijn die door de commissie 
worden aangewezen, zoals woestijn, jungle en 
lavarotsvelden. Allemaal zaken die we 
regelmatig tegenkomen, zullen we maar 
zeggen. Ook mag je met je hand of je club de 
grond in zo’n gebied raken. Sowieso is er in 
principe geen onderscheid meer in het type 
waterhindernis, lateraal of niet. Dan is er ook 
geen onduidelijkheid meer bij welk type je nu 
een extra optie hebt om te droppen. Wel 

verdwijnt het cirkelen als optie bij het droppen. 
Bij mijn afslag op hole 2 belandt de bal in het 
water, dus dat wordt droppen. Niet meer van 
schouderhoogte, één inch is hoog genoeg. 
Veel helpt het me niet, even later ligt de bal 
geplugd in de bunker. Ik besluit dat het beter 
voor mezelf is als ik buiten de bunker een bal

Putten zonder oponthoud

Droppen nieuwe stijl
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drop, naar achteren in de lijn met de vlag. Dat 
mag, maar kost me wel twee strafslagen. Ik had 
misschien beter in de bunker kunnen droppen, 
net als nu met één strafslag, vanaf een inch 
gedropt zal de bal wel bovenop het zand 
blijven liggen. Niet aan gedacht, het is nog 
even wennen dus. De kans op strafslagen 
wordt over het algemeen wel kleiner. Als je bij 
het zoeken (straks nog maar maximaal 3 
minuten in plaats van 5) per ongeluk je bal 
raakt volgt er geen straf. Hetzelfde geldt voor 
het per ongeluk bewegen van je bal of marker 
op de green. Een gelukje voor César Mol op 
de green van Rood 6. Over greens gesproken: 
je mag straffeloos naast pitch marks ook spike 
marks repareren. Het raken van de puttinglijn 
levert ook geen straf meer op, als je de 
condities van je slag maar niet verbetert. Nog 
een pluspunt: ligt een bal in de rough geplugd, 
dan mag je relief nemen. Als je wilt mag je op 
dat moment ook van bal wisselen. Wie bij 
harde wind zijn stilliggende bal ineens in de 
hole ziet rollen heeft vanaf 2019 pech, de bal 
moet teruggeplaatst worden. Mocht je bij het 
spelen van de bal je tas, caddie of jezelf raken 
is er ook niets aan de hand, los van de schade 
aan materiaal of personen natuurlijk. 

Dan een paar dingen waar ik nog een beetje 
over twijfel. Meten in stoklengtes bij 
bijvoorbeeld een onspeelbare bal of droppen 
bij een waterhindernis c.q. penalty area is straks 
verleden tijd, vanaf 2019 rekenen we met vaste 
afstanden van 20 of 80 inches, zeg maar 50 
centimeter dan wel 2 meter. Dat scheelt 
wellicht weer tijd, je hoeft de driver niet uit de 
tas te halen om maximaal gebruik te maken 
van clublengtes. Je moet alleen wel weten hoe 
lang 20 inch is. Ook ben je meer dan ooit je 
eigen scheidsrechter. Je hoeft niet meer aan te 
geven dat je een bal wilt oppakken, 
bijvoorbeeld om te zien of die beschadigd is. 
Je moet hem eerst nog wel even markeren. Het 
is en blijft zaak het spel eerlijk te spelen. 

Hoe zit het nu met de pace of play oftewel de 
snelheid tijdens ons rondje? Met drie spelers 
hebben we er 1 uur en 40 minuten over 
gedaan, inclusief zoeken en de tijd die we 
nodig hadden om foto’s te maken en aandacht 
te besteden aan de nieuwe regels. Ready golf 
is dus zeker een van de pluspunten, en niets 
staat ons in de weg om dat nu al tijdens 
wedstrijden en andere rondjes te hanteren.

Piet Pieterson en ik hebben tijdens de jaarlijkse 
controle de zestig nestkastjes bekeken en 
daarna schoongemaakt voor de a.s. 
overwintering. 
In het voorbije broedseizoen waren 55 kastjes 
bezet en daarin werd volop geproduceerd: 378 
koolmezen, 82 pimpelmezen en vijf 
boomklevers zijn uitgevlogen.  
Twee nestkastjes werden bewoond door 
hoornaars, die hebben we maar met rust 
gelaten. 
Bijzonder is te vermelden, dat er een tweede 
legsel was bij acht nestjes koolmezen en drie 
bij de pimpelmezen.  
Het goede bericht verder is, dat er in 2016 422 
en in 2017 in totaal 465 vogels zijn uitgevlogen.  
In verband met het rooien van bomen hebben 
wij meerdere kastjes moeten verhangen.  
Wij zijn daarnaast bijzonder verheugd dat onze 

leden, maar ook mensen van ‘buiten’ het  
vogelbord nu gebruiken om de eigen 
waarnemingen te toetsen. Zo kwamen intussen 
de groenling en de groene specht voorbij!  
Graag horen we over waarnemingen en dan 
niet alleen van vogels, maar ook over haas, ree, 
bunzing, marter, wezel en vos.

Het gebroed doet het goed 

Cees Meeuwsen

Piet Pieterson reinigt een nestkast
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Het is maandagmorgen 21 augustus, 7:15 uur 
en het is nog koud! Chris Kombrink, onze 
hoofd greenkeeper, is net terug van een 
weekje vakantie. Samen gaan we de baan op 
om te kijken hoe die erbij ligt en waarom er 
eigenlijk gemaaid wordt op de manier zoals ze 
dat doen. In de kar ‘scheuren’ we allereerst van 
hole naar hole om de vlag te verzetten. Een 
nauwkeurig klusje! Op de greens veel gele 
plekken. Dollarspot, ziet Chris meteen. Een 
schimmel die in juli, augustus veel voorkomt. 

Oef, daar wordt Chris niet echt blij van! We 
duiken allebei met onze neus op de greens en 
zien dan nog die prachtige ‘spinnewebjes’ die 
de schimmel veroorzaakt. In oktober is de 
sneeuwschimmel vaak actief. Die kunnen we 
dus nog verwachten… 
Wat kun je daar aan doen? Weinig, weet Chris. 
Natuurlijk kun je bakken gif spuiten, maar onze 
baan heeft nu eenmaal een Greendeal 
gesloten – binnenkort voor alle golfbanen 
verplicht – en dat betekent uiterst zorgvuldig 
omgaan met chemische bestrijding. 
Overigens zie ik op die vroege morgen als de 
dauw nog op de greens ligt iets anders waarbij 
het schaamrood me naar de kaken vliegt: wat 
een pitchmarks! Pffff… En ik realiseer me 
meteen dat ik dat mooie vorkje wel in mijn 
broekzak heb, maar eigenlijk niet zoveel 
gebruik. Ik neem me vast voor om daar 
verbetering in te brengen (Zie ook het stukje 
van de Marshalls) en mijn flightgenoten en 
mijzelf daar op aan te spreken. 

Maaivolgorde 
De volgorde die Chris aanhoudt bij het 

verzetten van de holes is exact dezelfde 
volgorde als de greenkeepers aanhouden bij 
het maaien. En dat betekent eenvoudigweg 
gezegd gewoon goed baanmanagement. Als 
golfer kennen we dat begrip maar al te goed: 
hoe deel ik de baan zodanig in dat ik de minste 
slagen maak en tegelijkertijd de meeste kans 
op goede slagen. Zoals de echte pro’s ook 
doen, zo’n 80 meter (?) voor de greens 
bijvoorbeeld. 
Voor het eerst zie ik nu dat de greenkeepers 
hun eigen baanmanagement hebben: hoe kan 
ik in de kortst mogelijke tijd, de meeste banen 
op de beste manier maaien. Op onze baan 
betekent dat dan van Rood 9 naar Rood 8, 
daarvandaan oversteken naar Geel 9, Geel 1 en 
Geel 2 en vervolgens naar Geel 8. Het 
volgende rondje is Rood 7, Geel 6, Geel 7, 
Geel 3, Geel 4, Geel 5 en Rood 6. Het laatste 
rondje Rood 5, Rood 4, Rood 3, Rood 2 en 
Rood 1. Daarna wordt het Wit 2, Wit 1 en Wit 3. 
Daarna verder op Wit 9, 8, 7, 6, 5, 4. En als 
laatste de Par 3. 

Golfers die denken dat de maaiers eigenlijk 
met hen meelopen, kunnen wel eens 
verschillende maaiers treffen, er zijn namelijk 6 
verschillende maaimachines.  
Overigens realiseert Chris zich en met hem alle 
greenkeepers dat golfers die middenin de 
concentratie van hun spel zitten het niet leuk 
vinden om door maaiers te worden gestoord. 
Greenkeepers proberen zoveel mogelijk 
rekening te houden met de spelers, door soms

Baanmanagement vanuit een ander perspectief  
Joke van der Ven
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even te wachten of aan de kant te gaan. Dat 
spel, dat wij als golfers rekening houden met 
de greenkeepers en niet slaan als ze in de 
buurt zijn en omgekeerd, dus dat de 
greenkeepers rekening houden met ons als 
golfers, is een spel waar in ieder geval door de 
greenkeepers voortdurend aan wordt 
geschaafd. 

Chris: ‘We zijn blij met de aandacht voor ons 
werk in de ZeijdeLinks. Wij willen er alles aan 
doen om de Drentsche een topbaan te laten 
zijn en te blijven. We vinden het hartstikke leuk 
als we door spelers worden aangesproken of er 
wordt naar ons gezwaaid. Daar hebben we het 

in ons team vaak over. Dat het goed is om in 
contact te blijven met de spelers en daardoor 
ons werk net een tikkeltje leuker te maken.’ 
Als ik uren later nog even met René de baan 
opga zie ik hoe het werkt. We moeten wachten, 
dat moet je overigens best vaak als 
greenkeeper, merk ik. Bij Rood 7 loopt een 
flight van 4. Eén persoon eet een banaan en 
gooit de schil naast zijn kar. ‘Let op!’ zegt René. 
Er wordt geput. De spelers lopen onze richting 
uit. René steekt zijn hoofd om de hoek van de 
buggy en vraagt: ‘Kan het soms zijn dat iemand 
zijn bananenschil is vergeten?’ De betreffende 
persoon schrikt zich een hoedje. ‘Shit!’ ‘Geeft 
niet’, zegt René, ‘dat overkomt ons allemaal 
weleens.’ Waarop de man terugloopt en de 
bananenschil even later in de bak gooit.  

René heeft na jaren de schoolbanken weer 
opgezocht en doet de opleiding greenkeeper. 
Het zelfvertrouwen dat het hem geeft dat hij 
zijn tentamens ook haalt, straalt van hem af! 
Ook in die cursus wordt hem geleerd om met 
spelers om te gaan. 

Engerlingen 
Op Geel 4 zien we dat de kraaien hun magen 
weer stevig te goed hebben gedaan aan de 
engerlingen. Wat een verwoestingen brengen 
die aan zeg! ´Heb je ze wel eens gezien?’ Chris 
trekt met twee handen een stuk gras omhoog 
en scheurt het doormidden. Daaronder die 
vieze, vette, dikke engerlingen! Getverderrie!  
Precies op dat moment wordt Chris gebeld 
door Ad van Bio Control. Die komt woensdag 
kijken wat ze eraan kunnen doen. Er zijn twee 
mogelijkheden: injecteren met aaltjes, die dan 
vervolgens op de engerlingen parasiteren. Het 
resultaat is sterk afhankelijk van de 
weersomstandigheden, als het droog is doet 
het niks. De tweede mogelijkheid is bestrijden 
met chemicaliën, maar dat doodt ook alle 
nuttige bacteriën in de grond. Een derde 
mogelijkheid bedachten ze vorig jaar in 
Glimmen: we schieten de kraaien dood. 
Daarmee haalden ze de pers maar kregen ook 
de woede van natuurliefhebbers over zich 
heen. Niet voor herhaling vatbaar dus. En bij 
ons zéker niet gebeurd. 

Maaibeleid 
Op maandag, woensdag en vrijdag zijn het de 
topdagen voor de maaiers. Ze proberen hun 
werk ’s morgens al zo vroeg mogelijk te starten, 
zodat wij er als spelers de minste last van 
hebben. Mochten we toch een poosje moeten 
wachten: heb geduld! Want die bikkels zorgen 
er wel voor dat wij onze topsport zo goed 
mogelijk kunnen spelen. Dus laten we ze vooral 
ook koesteren, want het zijn natuurlijk wel ónze 
bikkels!
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ING golfweek op Prise d’Eau  
Karin van Esch

Tijdens de ALV van april jl werd aan ons, de 
jeugdcommissie, door de ING een uitnodiging 
voor deelname aan de ING golfweek 
overhandigd. Deze uitnodiging is onderdeel 
van het ING sponsor contract met onze 
golfbaan. Omdat de ING vooral inzet op 
jeugdgolf is dit voor jeugdleden en de 
jeugdcommissie een grote opsteker. 
Met veel enthousiasme werd deze uitnodiging 
door de jeugdleden ontvangen. En we wilden 
ons goed voorbereiden. Allereerst werd er 
gezorgd voor uniforme kleding. 
De vader van ons jeugdlid Jorn Tuinman had 
dit voorjaar al de nieuwe shirts voor de NNO 
deelnemers gesponsord, de DG&CC leverde 
ook een setje shirts en de vader van jeugdlid 
Tim Winter sponsorde mooie golfbroeken. De 
outfit was klaar. 

Het basisteam bestond uit: Michel van Zijl, Tim 
Winter, Guido Mulder en Jack Stewart. Koen 
Hazekamp was opgesteld reservespeler. 

Als voorbereiding werd een oefenwedstrijd 
tegen het jeugdteam van Lauswolt gespeeld. 
De spelvorm was fourball betterball stableford. 
De oefenwedstrijd werd met 41-39 gewonnen, 
dat biedt hoop … 
De verdere voorbereidingen bestonden uit het 
regelen van onderdak, wat we vonden in B&B 
bijJans in Hilvarenbeek, en het regelen van het 
vervoer. Een busje deed hiervoor dienst. 
Op vrijdag 7 juli vertrokken we met z’n allen 
naar Tilburg. Onze afvaardiging bestond uit de 
jeugdspelers, Martin Kanninga en jeugdcie 
leden Beppy Lobeek en Karin van Esch. 
Na een voortvarende rit kwamen we in Tilburg 

aan. Op het 
terrein had de 
ING een gezellig 
“golfdorp” ingericht. Leuke standjes, 
foodtrucks en een stadion hole. We mochten 
niet op de wedstrijd baan spelen maar wel op 
een andere lus. Daarmee konden we toch al 
een beetje de sfeer van de baan proeven en de 
greens testen. 
Na het spelen gauw naar onze B&B, die een 
goede keuze bleek. De gastvrije eigenaresse 
leidde ons rond en we waren er van alle 
gemakken voorzien. Na een spelletjesavond 
werd het tijd om ons bed op te zoeken want 
zaterdag moesten we vroeg op … er moest 
gespeeld worden. 

Zaterdag was iedereen vol goede moed en we 
waren mooi op tijd op de baan. De 
ochtendwedstrijd werd tegen Sluispolder 
gespeeld. Michel en Guido waren super op 
dreef en scoorden in 9 holes maar liefst 25 
stablefordpunten! Dus de ochtendwedstrijd 
was in de pocket. Meteen moest er weer 
gestart worden en werd er tegen de 
Heemskerkse gespeeld. Nu waren Tim en Jack 
goed op dreef. Zij wonnen hun partij. Daarna 
volgde er een hele lange tijd van wachten want 
het bleek dat we evenveel punten hadden. 
Ook op de laatste drie en vijf holes, dus volgde 
er een shootout. Tijd om zich hier op voor te 
breiden had Michel nauwelijks. De stadion hole 
zat tjokvol, ook met de Legends en ja, dan voel 
je wel spanning. Helaas ging Michel zijn slag 
niet zoals in de wedstrijden dus we verloren de 
shoot out. Helaas …  
We werden door NGF gecomplimenteerd voor 
ons sportieve gedrag en onze sportieve 
opstelling op het toernooi. De Drentsche was 
positief in beeld tijdens het toernooi; onze 
mooie uniforme kleding, onze sportieve 
houding, deelname aan nevenactiviteiten en 
een interview van de speaker met 
ondergetekende. Naast de ING cup was er nog 
veel meer te doen. Er werd een toernooi door 
de zgn. Legends gespeeld. Dit waren zestien



21

ex- topsporters; acht uit Nederland en acht uit 
andere landen van Europa. Zij speelden in 
allerlei spelvormen een wedstrijd tegen elkaar 
en wat uiteindelijk gewonnen werd door het 
Europese team. Het was toegestaan om met 
de Legends mee te lopen tijdens hun wedstrijd 
waar goed gebruik van gemaakt werd. 
Zaterdagavond was er ook nog een trick show 
waar we heel bijzondere trucjes met golfclubs / 
golfballen zagen, verbazingwekkend wat 
iemand kan. 

Zondags hoefde er niet meer door onze 
jeugdspelers gespeeld te worden en konden 
de spelers ook meelopen met de flight van 

Robert-Jan Derksen om te ervaren hoe dat 
gaat.  

Aan het begin van de middag reden we weer 
naar huis. Het was een heel bijzonder weekend 
waarbij we allemaal veel ervaringen op hebben 
gedaan, onze club op de kaart hebben gezet 
en van alles wat er geboden werd hebben 
genoten. Wij danken de ING voor deze 
uitnodiging en deze ervaring!! We hopen op 
een vervolg … Tevens ook veel dank aan 
Martin Kanninga die ons veilig heen en weer 
heeft gereden, vlogs heeft gemaakt, heerlijk 
ontbijt heeft gemaakt en altijd positief en 
vrolijk was!

In ‘De favoriete club van…’ spreken we een 
jeugdlid over zijn of haar golfervaringen. In de 
NNO-wedstrijden doet Guido Mulder (HCP 
12,9) goede zaken, daarom leggen we hem in 
deze ZeijdeLinks de vragen voor. 

Hallo Guido. Wat is jouw favoriete golfclub? 
‘De ijzer 4! [ik kijk verbaasd op]. Haha, ja. Het is 
een fijne club om mee af te slaan. De ijzers zijn, 
vind ik, makkelijker van de tee dan een houten 
club. ’ 
Ik had eerder een driver verwacht, omdat je de 
longhitter van de jeugd bent. Hoever sla je 
trouwens met de ijzer 4? 
‘Ik zou eerder mijn houten 3 nemen, want met 
de driver sla ik bijna nooit. Met mijn ijzer 4? 
Tussen de 200 en 220 meter, maar dat hangt er 
vanaf hoe goed ik de bal raak.’ 
Wat een afstand zeg! Hoelang golf je ook 
alweer? 

‘Ik ben begonnen met golf door mijn vader, als 
eerste met kleine wedstrijdjes op de Par 3. 
Sinds ongeveer 2 jaar golf ik serieus. Mijn 
eerste handicap kreeg ik ergens in juli 2015, 
mijn eerste golfclub al op mijn vierde. ’ 
Je studeert nu, je werkt en je speelt golf. Gaat 
dat allemaal wel samen? 
‘Het is plannen. Veel en goed plannen. Ook 
met vervoer is het soms lastig, maar het gaat 
goed!’ 
Je bent een van de succesvollere deelnemers 
van onze golfclub  aan de NNO dit jaar, ik kan 
haast niet laten om het te vragen: wat is je  
geheim? 
‘Er gaat niet zo heel veel fout, eigenlijk. In 
categorie 1 (handicap tot 18.5) is ongeveer je 
handicap lopen genoeg voor een top-6-
notering. En, ik wil natuurlijk wel voor de 
tweede keer* de clubtitel bij de NNO winnen! ’ 
De laatste en misschien wel de leukste vraag: 
wat zijn je doelen voor de laatste paar 
maanden van 2017 naast het winnen van de 
clubtitel? 
‘Voor het einde van 2017 een handicap onder 
de 10 zou mooi zijn, ook een goede notering in 
een aantal clubwedstrijden. En natuurlijk ook 
veel op de golfbaan staan.’ 
Zo mogen we het horen, Guido! Je kan het! 
(*Dit is Guido’s tweede seizoen en het zou 
daarom zijn tweede clubtitel zijn. Voor de 
jeugd in het algemeen zou dit de derde 
opeenvolgende titel betekenen).

De favoriete club van… Guido Mulder 

Koen Hazekamp
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Jeugdgolfweekend op Prise d’Eau 

Koen Hazekamp

Dag 1, vrijdag 7 juli 
Het is rond enen op vrijdagmiddag als op de 
parkeerplaats van De Drentsche de delegatie 
voor de ING Cup op golfbaan Prise d’Eau te 
Tilburg zich verzamelt. Het betreft een flink 
puzzelstukje om alle weekendtassen en 
golfequipement in de aardig nieuwe Renault 
Trafic te passen. Ook wordt er gelijk al zeer 
getwijfeld aan het uithoudingsvermogen van 
het beestje dat ons het hele weekend moet 
gaan vervoeren (niet meer dan logisch met een 
lading Formule 1-fans). Martins golftas moet er 
uiteindelijk aan geloven maar zeker niet minder 
vol beladen vertrekken we richting Tilburg. Na 
drie uur komen we aan op Prise d’Eau.   
Het is zeker niet druk en binnen twintig 
minuten kunnen we, in de stralende zon, de 
baan op. Het open karakter van ‘De Leij’, de lus 
die wij spelen, is gelukkig erg 
vergevingsgezind: stijf een bal slaan is immers 
een uitdaging, zo concludeer ik. Naderhand 
eten we wat op het Food Court en goedgevuld 
stappen we de bus weer in. Op naar de Bed & 
Breakfast! 
De vriendelijke eigenaresse leidt ons rond op 
de zolder waar we twee nachten zullen 
overnachten. Het appartementje bestaat uit vijf 
kamers, twee wc’s en twee douches; een prima 
doorkomen voor de nacht! (Ook het 
koffiezetapparaat verdient vanaf mijn kant een 
flinke pluim!) 

Dag 2, zaterdag 8 juli 
Vroeg opstaan is het zeker, maar met een 
starttijd om half elf worden we echter aardig 
gematst. De eerste ronde spelen we tegen 
golfbaan Sluispolder. Team Michel & Guido 
wint deze ronde met een indrukwekkende 25 
stablefordpunten tegen 18. Team Jack & Tim 
moeten een slag inleveren op deze grootse 
overwinning maar dat drukt de pret, gelukkig, 
niet.  
De middagronde: veel tijd om zich voor te 
bereiden krijgen onze teams niet, de tijden 
sluiten strak op elkaar aan en het is rennen naar 
de Stadion Hole voor de partij tegen de 
Heemskerkse. Vol belangstelling volgen we de 
live-scoring: Michel & Guido kunnen niet 

aanhaken bij hun flightgenoten en het verschil 
in score neemt toe. Bij Jack & Tim verloopt het 
heel anders, zij blijken deze ronde de betere 
partij. Een snelle berekening laat zien dat 
wanneer zij de laatste hole een Par maken en 
de tegenpartij er zonder punten vanaf komt, wij 
alsnog gewonnen hebben. Na de afslagen ziet 
het er gunstig uit, twee roughballen tegen 
twee strakke drives, de jongen van het 
Heemskerkse tweetal weet toch dichtbij de 
green te komen nadat zijn bal wordt 
tegengehouden door een toeschouwer, helaas. 

Wanneer Jack & Tim en de tegenstanders 
uitholen voor Par en Bogey komt het hoopvolle 
bericht binnen dat er iets mis is met de kaart 
van de tegenstanders van Michel en Guido: er 
zou een te hoge playing handicap zijn 
afgegeven, een onzeker uur volgt. De scores 
zijn gelijk, de laatste 3 holes zijn gelijk, de 
laatste 5 holes zijn gelijk, er zit maar één ding 
op: een shoot-out. Voor de derde keer op de 
zaterdag verzamelt het team zich op de 
Stadion Hole, onder toeziend oog van 
bekende Nederlanders als Ronald de Boer, 
Taeke Taekema, Robert-Jan Derksen en Ruud 
Gullit spelen Michel en zijn Heemskerkse 
tegenstander beide de 107 meter lange Par 3 
aan. Michels bal is strak en vliegt recht op zijn 
doel af, maar door een ongelukkige stuit naast 
de aflopende green komt de bal op 40 meter 
van de vlag tot stilstand. De Heemskerker ruikt 
zijn kans en vol 
zelfvertrouwen slaat 
de gegadigde een 
enorme draw die hij 
ver bij de green 
vandaan in de 
reclameborden doet 
neerkomen. Het is 
niet genoeg, op 28 
meter van de vlag 
blijft het balletje liggen.Teleurgesteld maar 
trots keert de Drentsche terug naar het 
appartementje. Ook de inwendige mens moet 
worden verzorgd en zo te zien weet Martin er 
wel raad mee. 
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Dag 3, zondag 9 juli 
We worden op ons gemakje wakker deze 
ochtend. Na vannacht nog een concert in het 
dorpscentrum bezocht te hebben, vinden 
sommigen het nogal zwaar zo vroeg op de 
dag. Vandaag – helaas – geen verplichtingen 
meer, toch vertrekken we al snel weer naar de 
golfbaan. Sommige van ons gaan nog even de 
baan in, de meeste besluiten met de Legends 
mee te lopen. En we mogen met de Legends 
op de foto. 
Om, opnieuw, één uur rijden we de snelweg 
weer op en reizen we af, terug naar Assen. 
Ondanks het feit dat we niet gewonnen 

hebben, was het absoluut een geslaagd 
weekend.

Op zaterdag 5 augustus hebben wij onze 
jaarlijkse Handicartwedstrijd weer gespeeld. Bij 
een wedstrijd wordt uiteraard geen gebruik 
maakt van een Mulligan, maar bij deze 
wedstrijd mag elke deelnemer één keer een 
Mulligan gebruiken. Het inschrijfgeld komt 
geheel ten goede aan de Stichting. De 
winnaars van de wedstrijd zijn Henk en Ingrid 
van Halteren geworden. Zij 
gaan de eer van de vereniging 
verdedigen en wellicht 
doorstoten naar de landelijke 
finale. 

Naast het inschrijfgeld is er 
nog extra geld verzameld voor 
de Stichting. Voor € 5,- werd drie keer 
geprobeerd om met een golfbal het 
kunstmatig eiland in de vijver tussen Geel 9 en 
Rood 9 te raken. Als een machtiging voor 
donateur werd ingevuld kreeg deze nieuwe 
donateur meer kansen om het eiland te raken. 
Twee deelnemers, Carolien van Beek en Peter 
Veldhuizen, lukte het om het eiland te raken. 
Na een loting kreeg Carolien 2 
greenfeekaarten van de Koepel in Wierden. De 
totale opbrengst was € 705,-. Na de wedstrijd 
van vorig jaar heeft even het idee geleefd om 
de inschrijving voor de wedstrijd alleen open te 
stellen voor donateurs. Het idee is ook weer 
snel verlaten omdat de verwachting was dat er 
dan veel minder deelnemers zouden dan de 

afgelopen jaren. Al enige jaren hebben wij 64 
deelnemers en is dat een mooi aantal, zeker in 
de vakantieperiode. Als wij wel bij het idee 
waren gebleven  dan hadden wij 43 
deelnemers gehad. Na de wedstrijd zouden 
dat er 52 zijn geweest. De nieuwe donateurs 
geven € 85,- per jaar.  Dus een mooie aanwinst.  

Bij veel van onze leden is bekend wat de 
doelstelling is van de Stichting Handicart. Om 
minder validen (tijdelijk of langdurig) de 
mogelijkheid te geven om te blijven golfen, 
hebben wij de beschikking over 5 handicarts. 
Wij hebben 65 gebruikers. Dit jaar hebben wij 
acht nieuwe aanvragen gekregen voor een 
tijdelijke of permanente pas. Duidelijk is dat de 
behoefte aan het gebruik steeds groter wordt. 
De handicarts worden veel gebruikt en dat 
levert weleens een probleem op als de vraag 
op bepaalde dagen erg hoog is. Dit is iets wat 
ons bezighoudt. Het is in principe eenvoudig 
een nieuwe handicart aan te vragen maar hier 
moeten wel voldoende inkomsten tegenover 
staan. Zoals gezegd is het een punt van 
aandacht. Een manier om de inkomsten te 
verhogen is het inschrijven van donateurs. Er 
zijn nog heel veel leden die nog niet als 
donateur zijn ingeschreven, dus aarzel niet om 
de kaart in te vullen. Deze zijn te vinden bij de 
receptie en bij de balie beneden in het 
clubhuis. 
Voor vragen kun je altijd bij mij terecht.

Handicart  
Gerda Koster, clubconsul De Drentsche
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NK Footgolf! 

Jaap Urban

In het weekend van 25 tot en met 27 augustus 
mocht de Drentsche Golf & Country Club voor 
de tweede keer de finale van het Nederlands 
Kampioenschap FootGolf hosten. Een 
evenement dat niet zomaar uit de lucht kwam 
vallen. In de laatste jaren heeft u ze 
waarschijnlijk wel eens zien lopen; de spelers 
met hun kenmerkende geruite kousen en een 
bal van een wat groter formaat. Sinds 2013 kan 
op de Par 3-baan in Zeijerveen FootGolf 
worden gespeeld. En daar zijn we niet alleen 
in. De sport maakt nationaal en internationaal 
een stevige groei door. In Engeland en 
Amerika is het zelfs de snelst groeiende sport 
van dit moment. Waar het NK in 2011 nog een 
vrije inschrijving kende, moeten spelers zich 
tegenwoordig via zestien voorrondes door het 
hele land zien te plaatsen voor de finale. En 
daarmee gaat het niveau zichtbaar omhoog! 

  
Speciaal voor het NK was net afgelopen jaar 
zowel de Par 3 als de witte lus het decor voor 
het hoogtepunt van het FootGolf seizoen. Zo 
zagen we dit weekend zo'n 65 spelers op de 
baan die serieus met deze sport bezig zijn. Op 
vrijdag verkende het merendeel al het parcours 
waar op zaterdag en zondag achttien holes 
werden gespeeld. Aansluitend volgde in het 
clubhuis de loting voor de flights op de eerste 
speeldag. Op één punt zou het NK in ieder 
geval succesvoller worden dan afgelopen jaar: 
het weer. Vorig jaar viel de finale letterlijk en 
figuurlijk in het water toen bleek dat we de 
natste dag van het jaar hadden uitgekozen. Nu 

was het drie dagen lang zonovergoten! Mooi 
was het om te zien dat ineens al het harde werk 
ook zichtbaar werd. De spelers waren 
enthousiast over de organisatie en de 
prachtige golfbaan. 
  
Op zaterdag speelden de spelers achttien 
holes shotgun. Na de eerste speeldag was 
duidelijk dat de ‘gebruikelijke’ topspelers ook 
op dit NK zouden bepalen wie de Nederlandse 
titel van 2017 voor zich zou opeisen. De namen 
zeggen u waarschijnlijk niets, maar in de 
FootGolf wereld zijn Jim Kuipers, Björn Bulk, 
Simon Wetzel, Michael Wilkes (ja, de zoon 
van...) en Danny Mostaard van een gevestigde 
orde. De Nederlandse topspelers behoren ook 
tot de wereldtop! Maar de onderlinge 
verschillen waren klein, waardoor het zondag 
een spannende finale ging worden.  

Op zondag startten de spelers op volgorde van 
hun klassering, de topflights gingen vroeg in 
de middag van start. Er ontstond een 
schitterende finale: met nog negen holes te 
gaan stonden zeven spelers binnen twee 
schoten van elkaar! Op de laatste negen holes, 
die van de korte Par 3, ontstonden uiteindelijk 
toch de verschillen. Spelers met een paar 
schoten achterstand vielen aan en dat pakt op 
dit technische parcours niet altijd goed uit. Zo 
ontstond er een top drie waarin Jim Kuipers 
uiteindelijk de sterkste bleek. Hij eindigde voor 
de verrassende Thijs van Rookhuizen en de dit 
jaar zeer in vorm zijnde Michael Wilkes. Bij de 
vrouwen, die alleen op zondag achttien holes 
speelden, was Nienke Spaan de sterkste van 
allemaal. 
  
We kunnen terugkijken op een zeer geslaagd 
NK weekend waarin maar weer eens bleek hoe 
serieus de FootGolf sport geworden is. 
Volgend jaar verhuist het NK weer naar een 
andere golfbaan in het land, maar dat betekent 
niet het einde van het FootGolf in Assen. Met 
regelmaat staan er trainingsavonden gepland 
op de Par 3-baan en er zijn ook plannen voor 
nieuwe leuke toernooien.
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Uit je dak?
Wilt u ook eens echt culinair uit uw dak 
gaan? Bij HANOS vindt u het grootste  
assortiment voor food professionals onder 
één dak. Food, non-food en heel veel vers.
 
Het belang van de klant staat voorop. 
Een persoonlijke benadering met een groot 
gevoel voor service, daar gaan wij voor.

Welkom in de wereld van HANOS!

www.hanos.nl

HANOS Groningen - Bornholmstraat 56 - 9723 AZ Groningen - Tel. (050) 597 36 00

  

Beter golfen zonder blessures 
Golffysiotherapeut helpt u met uw handicapdicap
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